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Et ansvarlig budsjett for Tromsø i en krevende tid 

Høyre, Frp, Industri- og Næringspartiet, Venstre, By- og landlista og Nei til Bompenger er glade 

for å kunne legge frem et felles budsjett fra opposisjonen i Tromsø. Vårt budsjett viser en tydelig 

retning med at vi foreslår følgende prioriteringer:  

• Styrke privatøkonomien til Tromsøs innbyggere ved å redusere eiendomsskatten 

• Skape trygge oppvekstsvilkår for barn ved å styrke grunnbemanningen i barnehagene og øke 

kontaktlærertiden i 1. – 4. klasse. I tillegg ønsker vi fortgang i bygging av nye Tromsdalen 

skole, samt nybygg på Borgtun skole og brakkerigg og støyforebygging på Prestvannet skole. 

• Sørge for at det er godt å bli gammel i Tromsø ved å skape fellesskap og aktivitet for eldre. Vi 

vil sikre rask planlegging og bygging av Kvaløysletta Bo og Velferdssenter. 

• Styrke tilbudet til de som sliter med rus og psykisk helse  

• Være på lag med barn og unge gjennom å sikre gode fritidstilbud, også for de som ikke driver 

med organisert idrett og kultur. Derfor prioriterer vi etablering av Mekkeverksted for unge som 

liker å skru på motorer.  

• Idretten skaper aktivitet og fellesskap i Tromsø. Derfor støtter vi solidaritetsfond og 

aktivitetsguider for at flere skal delta på fritidsaktiviteter og i idrett. I tillegg prioriterer vi midler 

til prosjektering av skøytebanen i Tromsdalen.   

• Ta i bruk HELE Tromsø ved å investere i bedre inn- og utfartsparkering, veilys og 

toalettfasiliteter i distrikts-Tromsø. 

• Vinterbyen Tromsø sikres god brøyting for gående, syklende og bilister. Samt at veiene 

vedlikeholdes med bedre asfaltering.  

 

Den økonomiske situasjonen gjør at vi må prioritere hardere og jobbe smartere.  

 

Tromsø kommune skal være en attraktiv arbeidsplass med ansatte som leverer tjenester av høy 

klasse. Vi skal være en innovativ, effektiv og brukervennlig kommune. Derfor vil vi gi kommunen 

et digitaliseringsløft, slik at man kan effektivisere, digitalisere og automatisere der det er mulig. 

Både for å gi bedre tjenester til innbyggerne, men også for å drive kommunen mer effektivt.  

 

Opposisjonen ønsker et inkluderende og varmt Tromsø, der det offentlige samarbeider med 

private, frivillige og ideelle organisasjoner for å løse samfunnsansvaret i en urolig og krevende 

tid.  

 

Dette er et ansvarlig budsjett, som sikrer trygg og god forvaltning av fellesskapets ressurser.  
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Forslag til endringer - drift 
 

Tiltak drift 2024 2025 2026  2027 

Redusert eiendomsskatt 15 000 25 000 30 000 40 000 

Styrke grunnbemanning i barnehagene  2 500 2 500 2 500 2 500 

Styrke tidlig innsats /øke kontaktlærertid 

1.-4. klasse 

2 000 2 000 2 000 2 000 

FACT Ung team – psykiske 

helseutfordringer 

1 000 1 000 1 000 1 000 

Styrke pleie og omsorg / aktivitet og trivsel 

sykehjem 

2 000 2 000 2 000 2 000 

Mekkeverksted 1 000 0 0 0 

Asfaltering, vinterdrift og brøyting 4 000 4 000 4 000 4 000 

Sum merforbruk 27 500 36 500 41 500 51 500 

     

Kutt drift     

Effektivisering staber ** -15 250 -23 214 -29 663 -39 663 

Rammekutt reiser og overnatting** -3 400 -4 200 -5 200 -5 200 

Økt ant flyktninger – styrke tospråklig 

fagopplæring 

-2 000 -2 000  -2 000 -2 000 

Kutt skolematprosjekt -2 400 -2 400 -2 400 -1 200 

Rammekutt kultur -4 000 -4 000 -4 000 -4 000 

Fast driftsstøtte Rimfrost produksjoner -250 -250 -250 -250 

Kartleggingsmidler skytebane -300 0 0 0 

Naturmangfoldplan -900 -450 0 0 

Sum mindreforbruk -28 500 -36 514 -43 413 -52 313 

Netto driftsresultat i % 0,0 %  0,0 % 0,1 % -0,4 % 

  



 

4 av 6 

 

Forslag til endringer - investeringer 
 

 

Tiltak investeringer 2024 2025 2026 2027 

Borgtun skole – tilbygg / nybygg 1 000 0 0 0 

Prestvannet skole – brakkerigg og 

støyforebygging 

1 000 0 0 0 

Tromsdalen skøytebane 1 000 0 0 0 

Inn- og utfartsparkering distrikts-Tromsø 3 200 0 0 0 

Toaletter i distrikts-Tromsø 2 000 0 0 0 

Veilys i distrikts-Tromsø 1 800 0 0 0 

Styrke planlegging Kvaløysletta Bo og 

velferdssenter (totalt 11 mill) 

5 000 0 0 0 

IKT økt digitalisering 5 000 0 0 0 

     

Kutt investeringer     

Muségata 2 -20 000 0 0 0 

 

 

Verbalforslag 

 

1. Eiendomsskatten i Tromsø reduseres ved at skattesats for 2024 reduseres fra 4 til 3,6 
promille for bolig- og fritidseiendommer. Øvrige eiendommer reduseres ikke.  
 

2. Fritt brukervalg i hjemmetjenesten gjeninnføres. 
 

3. Mennesker med utviklingshemming venter på tilpasset bolig. Arbeidet med nye 
boligprosjekter for utviklingshemmede skal derfor gis høyeste prioritet. 
 

4. Kommunedirektøren bes legge frem en sak der samtlige gebyrer og avgifter gjennomgås 
og vurderes i fht. sammenlignbare kommuner. Dette med tanke på effektivisering for å 
redusere gebyrer og avgifter på sikt.   

 

5. Administrasjonen bes kontakte hovedstyret til utviklingslagene og samtlige bydelsråd for å 
undersøke om dagens støtteordning er tilstrekkelig for å opprettholde ønsket drift. Det må 
i tillegg innhentes oversikt over utviklingslagenes og bydelsrådenes satsningsområder / 
arbeidsplaner. Oversikt over driftsbehov og satsningsområder forelegges kommunestyret 
innen utgangen av april 2024.  
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6. Utfartsparkeringen på strekningen Kvaløyvågen – Kibergnes har mye besøk av busser 

med nordlysturister på vinterstid. Det er derfor viktig at slike strekninger, inkludert denne, 
blir brøytet slik at man unngår farlige situasjoner og ulykker.   
 

7. Tromsø kommune må gå i dialog med Troms fylkeskommune og sikre at det blir 
snøskjerming ved tunnelinnslaget ved Sørskartunellen. 
 

8. Tromsø kommune må sørge for at det etablerte offentlige toalettet på 
Sommarøy/Brensholmen kommer i drift fra januar 2024.   
 

9. Svært mange av Tromsøs distrikter trenger utfartsparkering. Kommunedirektøren bes 
utarbeide en plan for etablering av utfartsparkeringer med tidspunkt for oppstart av 
arbeidet. Planen fremmes for kommunestyret til behandling i løpet av våren 2024.  
 

10. Allerede innmeldt behov for utfartsparkering, slik som området Sommarøy/Brensholmen, 
igangsettes innen første halvdel av 2024.   
 

11. Kommunedirektøren bes komme tilbake til kommunestyret med en sak for gjenoppretting 
av redningsdykkertjenesten og organisering av denne. 

 

12. Kommunedirektøren bes prioritere planlegging av nye Kvaløysletta bo- og velferdssenter 
høyt. 

 

13. Tromsø kommune skal innføre en ja-holdning ved behandling av søknader fra innbyggere 
og næringsliv. 

 

14. Kommunedirektøren bes sørge for at ingen skal stenges ute fra å bruke sentrum på grunn 
av nedsatt funksjonsevne. 
 

15. Innenfor kultur og idrett skal tiltak for barn og unge, frivillighet og bibliotek skjermes så 
langt som mulig. 
 

16. Kommunedirektøren bes komme tilbake med en sak til kommunestyret om oppgradering 
av Musegata 2 fra 2025.  
 

17. Kommunedirektøren bes legge frem en sak for kommunestyret om innføring av større 
valgfrihet i arbeidstidsordninger for ansatte i kommunen, inkludert langvakter og 
«Nordsjøturnus». Saken skal også omfatte en vurdering av konsekvenser, herunder 
kostnader knyttet til innføring av dette. Nye arbeidstidsordninger skal evalueres etter to 
år. 
 

18. Kommunestyret ber administrasjonen jobbe målrettet gjennom hele 2024 for å sikre en 
styrket finansiering av skole og barnehage i Tromsø kommune, og ber om at rapportering 
på arbeidets status gjøres i tertialrapport 1. Arbeidet skal gjøres partssammensatt. Økt 
finansiering skal gå til økt bemanning i begge sektorene.  
 

19. Kommunestyret vil prioritere ny Kvaløyforbindelse via Håkøya, slik at vi får opphevet 
byggestoppen og bygget flere boliger på Kvaløya.  
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20. Bompenger er innført i en dyrtid som er krevende for mange. Tenk Tromsø skal prioritere 
å innføre totimersregel for bompenger. Slik at bilister kun betaler for én passering i løpet 
av to timer, selv om man kjører gjennom flere bomstasjoner.  
 

21. Kommunestyret ber kommunedirektøren om å utrede fordeler og ulemper ved å innføre et 
kommunalt foretak for Vann og Avløp. For å sikre produksjonseffektivitet.  
 

22. Saksbehandlingstiden i Tromsø kommune må reduseres slik at folk og bedrifter enklere 
får muligheten til å etablere seg og planlegge utvidelser. Gjennomsnittlig 
saksbehandlingstid i Tromsø kommune er på fire år, og byråkratiet er kostnadskrevende 
og til hinder for vekst og utvikling i Nord-Norges største by.  
 

23. Utlånsordningen Turbo er en stor suksess, og har vokst ut av sine lokaler. 
Kommunedirektøren bes gå i dialog med administrasjon hos Tromsø havn for å vurdere 
om Turbo kan flytte inn i de tomme lokalene i Havneterminalen.  
 

 

 

 


